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Abstract (en)
[origin: WO8601937A1] The new image tube with video output comprises essentially inside a vacuum housing (E) a screen-photocathode assembly
(EC-SC-S') forming a mosaic of elementary capacities, a field grid (g'1), thermoemissive cathodes (K1, K2) to bring back the potential of the
photocathode to a reference potential, at least one optical window (F2) provided on the vacuum housing for the passage of a light beam sweeping
the photocathode (C'), means (A') for collecting the electric signal obtained during the scanning and an electronic optics (g'2, g'3) for accelerating
and directing the different flows of electrons or photoelectrons. Applications more particularly to radiology.

Abstract (fr)
La présente invention concerne un nouveau tube à image à sortie vidéo. Ce tube comporte principalement à l'intérieur d'une enceinte à vide (E):
- un ensemble écran-photocathode (EC-SC-C') formant une mosaïque de capacités élémentaires, - une grille de champ (g'1), - des cathodes
thermoemissives (K1, K2), pour ramener le potentiel de la photocathode à un potentiel de référence, - au moins une fenêtre optique (F2) prévue sur
l'enceinte à vide pour le passage d'un faisceau lumineux réalisant le balayage de la photocathode (C'), - des moyens (A') pour collecter le signal
électrique obtenu lors du balayage et, - une optique électronique (g'2, g'3) pour accélérer et diriger les différents flux d'electrons ou photo-électrons.
Applications plus particulièrement à la radiologie.
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